

## Minnesanteckningar från brukarråd psykosvård och rättspsykiatrisk vård 2022-03-24

Teams-möte kl 14.30-16.00

Närvarande: Tarja-Leena Kirvesniemi, sektionschef

Daniel Neider, chöl/bitr sektionschef

Linda Sundell, IFS

Christine Mulligan, IFS

Peder Granath, personligt ombud

Pia Røjdeby, Brukarinflytande samordnare

Daniel Tollin, avdelningschef, psykiatriavdelning 1

Maria Bruhn Lundblad, avdelningschef, rättspsykiatriska enheten

Emma Modig, avdelningschef, äldrepsykiatriska öppenvårdsteamet

Annika Lundberg, sektionsadministratör

Eva Smith, bitr verksamhetschef

### 1. *Mötet öppnas*

Tarja-Leena Kirvesniemi öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

Kort presentationsrunda inleder mötet.

### 2. *Peer-support*

Eva Smith informerar om bakgrunden för planering av Peer-support på regionen och vad som är på gång. Beslut ska tas i morgon den 25 mars om att ev starta en utredning under hösten, ska vara klar i december 2022. Planerar att undersöka hur man kan organisera Peer-support utifrån Uppsalas förutsättningar. Man kommer även att göra omvärldsspaning för att se hur det fungerar inom andra regioner. Linda Sundell undrar över finansieringen. Invänta beslut och se om man kan starta Peer-support som ett pilotprojekt och söka statliga medel. Invänta utredningsresultat.

Synpunkter på föreläsning om Peer-support som hölls 21/3 anordnad av IFS:

\* Bra att ha ett mellanled, patient-peer-personal

\* Peer blir patientens röst på avdelningen

\* Yrkesgrupper lär av varandra och Peer-support

\* Peer-support ger hopp!

\* Motivera patienter att delta i grupper, uppmuntra till aktiviteter, hitta de sociala delarna, ge stöd, återgång till tidigare liv.

### 3. *WeMind - Bisam*

WeMind övergår till regionen i höst. Förslag på att anställa en ny BISAM på heltid till Norduppland då man önskar ha brukarmedverkan.

Effektiv och nära vård: Hitta en modell för samarbete mellan primärvård, specialistpsykiatri och kommunerna – hur kan vi arbeta ihop – nära vård?

4. *Informationsbroschyr*

Linda Sundell lyfter ärende kring framtagande av informationsbroschyr till patienter på vår sektion. Beslutas att utse en arbetsgrupp och ha ett uppstartsmöte. Diskussion kring innehållet i broschyren.

5. *Övriga frågor*

Christina Mulligan framför att det saknas information om flera aktiviteter som erbjuds till patienter. Det saknas information bl a i våra väntrum/anslagstavla, väntrums-TV och externa hemsidan.

Information om sjukresor efterfrågas.

Våning 5: Helydgnsvården har fasta tider för inneliggande patienter. Oklart hur våning 5 utnyttjas efter att levnadsvaneprojektet har avslutats.

6. *Nästa möte*

Beslutas att ha brukarråd två gånger per termin. Nytt möte kommer att bokas in i maj eller juni.

Mötet avslutas.

Annika Lundberg  
Sekreterare

Tarja-Leena Kirvesniemi  
Bitr verksamhetschef